



a Mativ
Brand

May, 2024

Statement of Intended use

Dear Valued Customer,

We would like to take this opportunity to first remind you that Scapa offers a wide range of Polyflex® Tapes, several of which are available in Europe: 133, 234, 134 with various properties for specific applications.

We would remind all customers that Technical Data Sheets are available for each product which can be found on www.scapaindustrial.com or requested from your Scapa account contact.

Following customer enquiries, we would like to make the following statement with regard to Scapa 133:

Scapa 133 is NOT heat shrinkable and is NOT recommended for heat shrink wrapping applications.

Furthermore, Scapa does not warrant 133 for heat shrink wrapping applications. We hereby inform you that Scapa 133 can be damaged by heating or heat-welding, leading to potential damages to products, workplaces, equipment, goods and possibly personnel.

Scapa will not warrant, nor assume responsibility for any problem or issue arising from the misuse of 133 including, but not limited to, heating, heat-welding or otherwise inappropriately misusing 133 in heat shrink wrapping applications. If Scapa were to learn or to otherwise be made aware that its 133 product were being used in heat shrink wrap applications, Scapa would halt product deliveries immediately.

For customers intending to use product for heat shrink wrapping, we recommend you evaluate Scapa 134 for your desired application. Scapa 234 is an alternative for less demanding applications, it is still UV resistant and heat shrinkable with a lower thickness hence lower mechanical properties.

Please note that this statement is to be considered solely for information. It is not a warranty as to fitness for a particular purpose or application and customers must make their own assessment in this regard. Please consult the product Technical Data Sheet for further details.

We remain at your disposal for any questions,

Yours sincerely,

Viviane Martin

Product Manager
Scapa Industrial



a Mativ
Brand

Mai 2024

Déclaration d'utilisation produit

Cher client,

Nous souhaitons rappeler que Scapa a une large gamme de rubans adhésifs Polyflex®. Certains d'entre eux sont disponibles en Europe : 133, 234, 134 avec des propriétés différentes pour des applications spécifiques.

Nous rappelons à tous nos clients que des fiches techniques sont disponibles pour chaque produit, elles peuvent être consultées sur notre site www.scapaindustrial.com ou demandées auprès de votre interlocuteur Scapa.

Suite à des demandes clients, nous souhaitons faire la déclaration suivante concernant Scapa 133 :

Scapa 133 n'est PAS thermo-rétractable et n'est PAS recommandé pour les applications d'emballage thermo-rétractable.

Ainsi, Scapa ne garantit pas le 133 pour des applications thermo-rétractables. Nous vous informons que le produit Scapa 133 peut se dégrader à la chaleur, entraînant ainsi des dommages potentiels à la structure protégée, ainsi qu'aux objets et éventuellement aux personnes à proximité.

Scapa ne garantira pas et n'assumera aucune responsabilité pour tout problème résultant d'une mauvaise utilisation du 133, y compris, mais non limité à une exposition à la chaleur, au thermo-soudage ou tout autre utilisation inappropriée du 133 dans les applications thermo-rétractables. Si Scapa constatait ou était informé d'une utilisation du produit 133 en emballage thermo-rétractable, Scapa devrait stopper les livraisons de ce produit à ce client immédiatement.

Pour les clients ayant l'intention d'utiliser un produit pour de l'emballage thermo-rétractable, nous recommandons d'évaluer le produit Scapa 134 pour l'application souhaitée. Scapa 234 est une alternative pour les applications moins exigeantes, il reste résistant au UV et thermo-rétractable, avec une épaisseur moindre il est donc moins résistant mécaniquement.

Veillez noter que cette déclaration doit être considérée uniquement à titre d'information. Il ne s'agit pas d'une garantie d'adéquation à un usage ou à une application particulière et les clients doivent faire leur propre évaluation. Veuillez consulter la fiche technique des produits pour plus de détails.

Nous restons à votre disposition pour plus d'information.

Cordialement,

Viviane Martin

Product Manager (cloth, PE, foil tapes)
Scapa Industrial